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 Åke Gullersbo Tekniska enh   § 106-107  
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Underskrifter Sekreterare:  ...............................................................  §§  104-120 

  Guniris Jonasson    

 

 

 Ordförande:  ...............................................................    

  Roger Johansson (VI) 

 

   

 Justerare:  ...............................................................  

   Lillemor Edholm (S) 

    

 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
 
Myndighet:  Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 
 

Sammanträdesdatum: 2020-12-14 

 
Anslaget: sätts upp 2020-       tas ner 2020-  
 

Förvaringsplats för protokollet: Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
 
Underskrift:   ..................................................................  
  Guniris Jonasson 

http://www.solleftea.se/


 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 

 

 

 

 
 
Sida 

2 (24) 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Närvaro-/tjänstgöringslista 

 
 

Namn 
 

När- 
var- 
ande 

 

Tjänst- 
gör- 
ande 
ers. 

 

Reserva- 
tion 

 

Omröstning 
 

Anteckningar 

 
 

§ 
 

§  

 
 

§ 
 

§ 
 

Ja 
 

Nej 
 

Ja 
 

Nej  

          

Ordinarie           

Roger Johansson (VI) x        Jäv § 112 

Ulf Breitholtz (V) x  
§ 

108 
     

Deltar ej i besluten  

§§ 110-120 

Daniel Höglund (C) x         

Lillemor Edholm (S) x x 
§ 

109 
     Tjg ordförande § 112 

Mikael Sjölund (S) -         

 

Ersättare          

Johan Andersson (C) x         

Linus Källgren (VI) x x       
Ersätter Roger Johansson (VI) 

§ 112 

Sebastian Nygren (V) x         

Åsa Sjödén (S) x x 
§ 

109 
     Ersätter Mikael Sjölund (S) 

Morgan Nordin (S) x         
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§ 104   

 

Informationer   
 

Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling tackar för informationen 

 

 

Coronaläget 

Huvudenhetschef Örjan Abrahamsson informerar om nya nationella riktlinjer gällande 

fr.o.m. 13 december. De innebär ingen större förändring från de regionala riktlinjerna som 

gällt hitintills. 

Kommunens allmänna anläggningar är fortfarande stängda – Bibliotek, Aquarena, Apo-

tekshuset, Kulturskolan, Fritidsgårdar etc. 

Idrottsanläggningarna öppnar upp för träning igen (ej omklädningsrum).  

 

Riktlinjer för kommunägda skogen 

Daniel Ågren, Tekniska enheten, föredrar förvaltningens förslag till ”Riktlinjer för den 

kommunägda skogen 2021-2031”. 

Ärendet kommer att diskuteras i de olika politiska grupperna för att tas upp för behandling 

på kommande utskottsmöte. 
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§  105 

 

Ekonomi- och verksamhetsuppföljning per 30 november 2020 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling godkänner redovisningen av per 2020-11-30 för Med-

borgarservice, VA och avlopp, Avfall samt Gata & Park och lägger dem till handlingarna. 

 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunens verksamheter ska månadsvis redovisa en verksamhets- och ekonomiuppföljning. 

Till utskottet för Samhällsutveckling redovisas fyra separata verksamhetsuppföljningar:  

 

a) Medborgarservice 

b) VA och avlopp 

c) Gata och park 

d) Avfall 

 

 

Beslutsunderlag 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Medborgarservice 2020-11-30 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning VA och avlopp 2020-11-30 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning Gata och park 2020-11-30 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning Avfall 2020-11-30 
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§ 106 Dnr: KS 73/2020 

 
Separat insamling av matavfall 
 

Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta att 

 

- införa ett system för separat utsortering och insamling av matavfall från hushåll. 

- införandet ska göras under andra kvartalet (april-juni) 2024. 

 

Ärendebeskrivning 

Av 3 kap. 1 § avfallsförordningen framgår att kommunen ska tillhandahålla ett system för 

att från hushåll samla in matavfall som hushållen har separerat från annat avfall och trans-

portera bort det matavfallet skilt från annat avfall. Regeringen har beslutat att kommu-

nernas system för insamling av matavfall ska vara på plats den 31 december 2023. 

I avfallsförordningen framgår också att Naturvårdsverket får meddela föreskrifter om 

undantag från kravet i 3 kap. 1 § i fråga om avfall där separat insamling inte är genom-

förbar eller inte ger fördelar som överväger nackdelarna enligt 3 kap. 16 §. 

Av 3 kap. 16 § avfallsförordningen framgår att separat insamling inte ska anses genom-

förbar eller inte anses ge fördelar som överväger nackdelarna, om 

 

1. separat insamling inte är tekniskt genomförbar med hänsyn till god praxis för 

avfallsinsamling, 

2. en annan hantering ger ett återvinningsresultat som är jämförbart med det som 

skulle uppnås vid separat insamling, 

3. separat insamling inte ger det bästa miljömässiga resultatet med hänsyn till 

avfallshanteringens sammanlagda miljöpåverkan, eller 

4. separat insamling skulle medföra oskäliga ekonomiska kostnader 

 

Förvaltningens bedömning 

Kommunens avtal för insamling av hushållsavfall går ut 2024-02-28. Tekniska enheten 

avser att under 2021 upphandla ett nytt avtal för hämtning av hushållsavfall där separat 

insamling av matavfall ska utföras. Inför denna upphandling kommer en utredning av 

vilket system som passar bäst att göras och sedan sätts kraven i upphandlingen utifrån 

detta. Eftersom detta innebär att vi blir något sena med införandet kan kommunen behöva 

söka dispens för första halvåret 2024.  
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Förvaltningens förslag till beslut 

- att införa ett system för separat utsortering och insamling av matavfall från 

hushåll. 

- att införandet ska göras under andra kvartalet (april-juni) 2024. 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-12-14 

Kommunstyrelsen 2021-01-11 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Åsa Eriksson – KS 73/2020-4 
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§  107 Dnr: KS 326/20 

 

Investeringsfond VA-verksamheten 2021-2024 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta att 

 

- förlänga investeringsfonden för VA-verksamheten till år 2024 

- ändring av de investeringsobjekt som tidigare utpekats, att istället avse objekt 

enligt tabell två under perioden 2021-2024. Till denna fond avsätts det överskott 

inom driftbudgeten som uppkommer under perioden 2021-2024.  
 

Ärendebeskrivning 

Under 2016 delades VA-verksamhetens vatten- och avloppsreningsverk in i komponenter 

och gränsen mellan drift- och investeringsutgift ändrades. Detta ledde till att det, i kombi-

nation med att internräntan sänkts, uppstod överskott i verksamheten. Genom att inrätta en 

VA-fond under 2017 så har dessa överskott kunnat nyttjas till investeringar inom VA-

verksamheten.  

 

Förvaltningens bedömning 

Inom fonden finns fortfarande medel kvar och under 2020 kommer med största sanno-

likhet ett överskott om minst 4,1 mnkr att uppstå. Överskottet från 2020 samt kvarvarande 

överskott från tidigare år kommer i stor utsträckning att nyttjas till investeringar under 

2021. Innan den beslutade taxehöjningen förväntades fortfarande ett visst överskott under 

kommande år men inte alls i samma omfattning som tidigare. Utgifterna för de i investe-

ringsfonden utpekade investeringarna översteg överskotten som förväntades genereras. 

För att möjliggöra en tryggad VA-försörjning över tid så är det av stor vikt att investe-

ringar inte skjuts på framtiden. Det var därför nödvändigt med en taxehöjning under 2021 

för att tillföra medel till fonden genom driftöverskott och på så sätt möta investerings-

behoven.  

 

Stora investeringsbehov  

Inom Sollefteå kommuns VA-verksamhet finns stora investeringsbehov, kommunen har 

ett ca 1060 kilometer stort ledningsnät som börjar vara till åren kommet och det finns 

behov av att öka förnyelsetakten. När det kommer till vatten- och avloppsreningsverk 

medför hårdare miljökrav att flera verk samt övriga kommunala anläggningar behöver 

byggas om, utöver det normala reinvesterings- och underhållsbehovet. I dagsläget finns 

216 olika anläggningar inom VA-verksamheten, framför allt i form av vattenverk, 

avloppsreningsverk, reservoarer och tryckstegringar. 
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För att undvika kraftiga svängningar i VA-taxan och säkerställa att kvaliteten på tjänster 

levererade till kommunens invånare upprätthålls och följer förändrade miljökrav och 

regelverk föreslås att investeringsfonden förlängs till 2024. Detta innebär att överskott 

från VA-verksamheten avsätts till att finansiera vissa särskilt identifierade investeringar. 

 

Investeringsfonder är tillåtna enligt den så kallade Vattentjänstlagen under förutsättning 

att det är investeringar som kommer hela kollektivet till godo, att det finns en framtagen 

investeringsplan, att pengarna avsätts till ett speciellt ändamål och att belopp och tidpunkt 

för investeringen kan beräknas. Om medlen inte kommer till användning ska de återföras 

till driften. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

- Förlängning av investeringsfonden för VA-verksamheten till år 2024  

 

- Ändring av de investeringsobjekt som tidigare utpekats att istället avse objekt 

enligt tabell 2 under perioden 2021-2024. Till denna fond avsätts de överskott 

inom driftbudgeten som uppkommer under perioden 2021-2024.  

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-12-14 

Kommunstyrelsen 2021-01-11 

 

Lagrum 

Lag (2006:412) om allmänna vattentjänster 

Proposition 2005/06:78, Allmänna vattentjänster  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Jonas Hasselborg – KS 326/2020-1 
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§ 108 Dnr: KS 311/2020 

 

Detaljplan för del av Hågesta 3:115 - Detaljhandel 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta att 

 

- anta detaljplanen för rubricerat område 

 

Reservationer 

Ulf Breitholtz (V) reserverar sig till förmån för sitt eget förslag. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Syftet med planen är att skapa möjlighet att uppföra en ny livsmedelsbutik med en för-

säljningsyta på ca 1300 m2 samt parkeringsplatser för butikens behov. Byggnadens totala 

byggyta planeras bli ca 2200 m2. 

 

Samråd 

Planförslaget har varit på samråd under tiden 23 april till 22 maj 2020. Information om 

upprättat planförslag skickades till samtliga enligt fastighetsförteckning och sändlista. 

Planhandlingar har funnits att ta del av på kommunens webbsida och på miljö- och bygg-

avdelningen i Sollefteå kommunhus.  

Under samrådstiden kom det in 11 skriftliga yttranden.  

Framförda synpunkter vid samrådet finns redovisade i en separat samrådsredogörelse. 

Planförslaget har varit utställt för granskning under tiden 22 juni till 27 juli 2020. Under 

granskningstiden har handlingarna varit tillgängliga för allmänheten i kommunhuset och 

på kommunens webbsida. Kungörelse om granskningen har funnits på kommunens 

anslagstavla. Ett meddelande om granskningen skickades till samtliga enligt fastighetsför-

teckning och sändlista.  

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att upprättandet av ny detaljplan för rubricerat område är utfört i 

enlighet med uppdraget. Med detta är förvaltningens bedömning att Kommunstyrelsen 

kan godkänna förslaget och ta beslut om antagande av detaljplanen. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att kommunstyrelsen antar rubricerad detaljplan 

 

Förslag till beslut under mötet 

Ulf Breitholtz (V) – Ärendet kompletteras med en redovisning av hur barnkonventionen 

tagits i beaktande samt hur man tänkt hantera oskyddade gångtrafikanter. innan ärendet 

går vidare till  Kommunstyrelsen. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot Ulf Breitholtz förslag och finner att 

utskottet beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-12-14 

Kommunstyrelsen 2021-01-11 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Detaljplanen föranleder inga kommunala kostnader. Exploatören bekostar framtagandet 

av planen 

 
Lagrum 

Plan- och bygglagen (2010:900) 4 kap 2 § 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Matti Heino – KS 311/2020-1 

Plankarta  

Planbeskrivning  

Undersökning 

Samrådsredogörelse 

Granskningsutlåtande 
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§  109 Dnr: KS 362/2020  

 
Ansökan om bidrag utöver norm: Ridskolor 
 

Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling beslutar att 

 

- Överskottet på 80 tkr från Kultur- och fritidsenhetens budget för föreningsstöd 

fördelas med 40 tkr vardera till Holafors Ryttarförening och Ramsele Fältrittklubb. 

 

Reservationer 

Lillemor Edholm (S) och Åsa Sjödén (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Lillemor Edholms förslag. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Holafors Ryttarförening och Ramsele Fältrittklubb ansökt om bidrag utöver norm. För-

eningarna anser att det stöd som föreningen fått i samband med det generella stödet till 

föreningar inte räcker utan att ytterligare tillskott behövs.  

 

Förvaltningens bedömning 

Den pågående pandemin har påverkat många föreningars ekonomi negativt. Därför 

beslutade kommunstyrelsen den 8 november att fördela ut 300 000 kronor till ca 30-talet 

föreningar.  

 

Holafors Ryttarförening och Ramsele Fältrittklubb har meddelat att dessa föreningar är i 

behov av ytterligare tillskott. Holafors 

Ryttarförening ansökte om 70 000 kronor och tilldelades 13 700 kronor. Ramsele Fältritt-

klubb sökte 200 000 kr och tilldelades 26 700 kr.  

 

Båda föreningarna har inkommit med nya ansökningar med motiveringen att de tilldelade 

medlen inte räcker. Holafors Ryttarförening ansöker om 56 272 kronor och Ramsele 

Fältrittklubb ansöker om 59 200 kronor. Ekonomisk rapport och årsredovisningar har 

sedan tidigare lämnats in till kommunen och finns att hitta på 

www.sollefta.se/foreningsbidrag.  

 

Förvaltningen konstaterar att det finns ca 80 000 kvar i kultur- och fritidsverksamhetens 

budget i bidrag som inte kommer att nyttjas under detta år. Däremot är ansökningar om 

medel utöver norm problematiska att hantera eftersom rättvisefrågor uppstår mellan före-

ningar och det är svårt för förvaltningen att avgöra vilka ansökningar som ska behandlas 

utöver norm och inte.  
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Förvaltningen inser också att år 2020 varit ett väldigt speciellt år för föreningslivet och har 

drabbat olika föreningar olika hårt och att det därför funnits behov av att göra särskilda 

undantag.  

 

Förvaltningen anser också att om ytterligare insatser ska göras bör de göras under 2020 då 

det ekonomiska utrymmet kommer att vara mer begränsat 2021. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  

Förvaltningen lämnar inget förslag till beslut i ärendet. 

 

Förslag under mötet 

Ulf Breitholtz (V) – Ansökningarna avslås.  

Lillemor Edholm (S) – 80 tkr fördelas mellan samtliga tre ridskolor (även Sollefteå    

ridskola) med 27 tkr vardera 

Majoriteten – Bidrag beviljas med 40 tkr vardera till Holafors och Ramsele ridskolor. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att utskottet beslutar enligt majori-

tetens förslag. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag till finansiering 

Kultur- och fritidsverksamheten ID 32531 belastas med 80 000 kronor.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Majed Safaee – KS 362/2020-1 

Ansökan Ramsele Fältrittklubb – KS 362/2020-2 

Ansökan Holafors Ryttarförening – KS 362/2020-3 
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§   110 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Smyrnaförsamlingen Resele 
(Lsty dnr 7124-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 347 500 kronor. 

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Smyrnaförsamlingen i Resele ansöker om 347 500 kr till upprustning av Smyrnakyrkan i 

Gåsnäs 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen ställer sig tveksam till att underhåll av kyrkobyggnader är prioriterade 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan avslås.  

 

Förslag till beslut under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 347 500 kronor 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§    111 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Östergraninge Intresseförening 
(Lsty dnr 8110-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 42 tkr 
 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Östergraninge Intresseförening ansöker om 42 704 kr till byte av tak på Kvarnstugan 

(Bystuga) och byte av tak på smedja. 

 

Förvaltningens bedömning 

Bevarar byggnaden till en relativt låg kostnad med hög egeninsats 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 42 tkr.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  112 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Byalagsforum Junsele 
(Lsty dnr 8342-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 120 tkr 

 

Roger Johansson (VI) anmäler jäv och lämnar mötet vid beslutsfattandet. 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Byalagsforum Junsele ansöker om 148 360 kr till upprustning av en befintlig kulturled. 

 

Förvaltningens bedömning 

En ledinventering är gjord i västraområdet. Förvaltningen kommer att tillsammans med 

föreningar och byalag enas om vilka leder som ska satsas på där även drift och skötsel ska 

utredas. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan avslås.  

 

Förslag under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 120 tkr 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020 

  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§    113 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå kommun 
(Lsty dnr 8430-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 170 tkr.    
 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun ansöker om 170 tkr till sjömärkning i Ångermanälven 

 

Förvaltningens bedömning 

Sjömärkningen är en avgörande faktor för utnyttjande av Ångermanälven nedströms 

kraftverket. Sjömärkningen gör det möjligt för båttrafik, vilket annars är i det närmaste 

omöjligt då farleden är mycket besvärlig på ett antal ställen. Kommunen håller på att 

utveckla en app. som kommer att komplettera, men inte ersätta sjömärkningen  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 170 tkr.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§    114 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Långsele Lions Club 
(Lsty dnr 8475-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 25 tkr   

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Långsele Lions Club ansöker om 25 tkr till borrning under Hamrevägen för julbelysning. 

 

Förvaltningens bedömning 

Långsele Lions klubb har bidraget med att på ett smakfullt sätt lysa upp Långsele sam-

hälle med julbelysning. Att göra detta på ett elsäkert sätt är av stor vikt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 25 tkr. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§    115 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Byalaget Näsåkers samverkan 
(Lsty dnr 8655-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 127 014 kr  

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Byalaget Näsåkers samverkan ansöker om 127 014 kr till investering i maskiner 

 

Förvaltningens bedömning 

Ansökan innehåller ingen medfinansiering men förvaltningen anser att det är viktigt ur 

turistisk synpunkt att hålla Niplandskapet attraktivt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 30 tkr till två motorsågar och två röjsågar.   
 

Förslag under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 127 tkr 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§    116 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Graninge Modellflygklubb 
(Lsty dnr 8662-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 27 tkr  

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Graninge Modellflygklubb ansöker om 27 000 kr till upprustning av väg, vedbod, anslags-

tavla, bänkar 

 

Förvaltningens bedömning 

Stor egeninsats men förvaltningen avslår bidraget till väg. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 20 tkr till anslagstavla, vedförråd och bänkar. 

 

Förslag under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 27 tkr 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

 
 Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§   117  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå GIF Backhopparklubb 
(Lsty dnr 8697-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 250 tkr 

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 
 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå GIF Backhopparklubb ansöker om 250 tkr till upprustning av ungdomshopp-

backar 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser, i likhet med föreningen, att en satsning på barnbackarna är en förut-

sättning för föreningens överlevnad. Förvaltningen vill ha en fördjupad dialog med före-

ningen gällande såväl investeringen och skötsel av anläggningen innan vi förordar ansö-

kan men utesluter inte ett bifall i kommande sökomgång. Förvaltningens möjligheter att 

föra diskussioner med föreningen har varit små p.g.a. den korta beredningstiden. 

  

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan avslås. 

 

Förslag under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 250 tkr 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§  118  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Folkets Hus FORUM i Junsele 
(Lsty dnr 8701-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 50 tkr till kommunikationsutrustning. 
  

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Folkets Hus FORUM i Junsele ansöker om 200 000 kr till teknik och kommunikations-

uppgradering 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen ser det som alltmer viktigt att kunna erbjuda invånarna möjligheter till att 

hålla möten, utbildningar mm på distans  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 24 tkr till kommunikationsutrustning. 

 

Förslag under mötet 

Majoriteten – Ansökan beviljas med 50 tkr 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot majoritetens förslag och finner att utskottet 

beslutar enligt majoritetens förslag. 

  

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 
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Utdragsbestyrkande 

 

§    119 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Nipstadens Skoterklubb 
(Lsty dnr 8710-20) 

 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 90 tkr till virke, en motorsåg och en 

röjsåg.    
 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 

 

Ärendebeskrivning 

Nipstadens Skoterklubb ansöker om 263 383 kr till maskiner och inventarier 

 

Förvaltningens bedömning 

Nipstadens skoterklubb bidrar till att förenkla friluftslivet för många olika kategorier av 

aktiviteter och människor.  

  

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 90 tkr till virke, en motorsåg och en röjsåg.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-12-14 

 

 

 

 
 
Sida 

24 (24) 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   120 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Nordantjäls bygdegårdsförening 
(Lsty dnr 9353-20) 

 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 50 tkr.   

 

Ulf Breitholtz (V) deltar ej i beslutet 
 

Ärendebeskrivning 

Nordantjäls bygdegårdsförening ansöker om 50 000 till badbryggor 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen bedömer att denna ansökan kan jämställas med tidigare ansökan från 

Resele bygdens byalags ansökan om en satsning på badplatser.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan beviljas med 50 tkr. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020  

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

 


